
Zápis                                                                                                                                             

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z.s. 1. prosince 2015 v zasedací 

místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Jaroslav Drozdek, Zdeněk Kadlec (zastupující 

Mikroregion Brněnec), Ing. Julius Štaud 

Omluveni: Pavel Čížek, Mgr. Iva Kumhálová, Mgr. Marta Bauerová                                                                                                  

Neomluveni: -                                                                                                                                              

Ostatní přítomní: Ing. Petr Kovář, Ing. Jitka Látalová, Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS., 

Stanislava Vaněčková                    

                                                                                                                                                                       

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:30 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit program jednání Rady uvedený na písemné pozvánce: 

1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady – Vladimír Buchta 

2. EX – post evaluace SPL 2008 – 2013 (plnění strategie MAS za celé období 2008 – 2013 

s přesahem do r. 2015) – Petr Škoda 

3. Informace o průběhu vyřizování standardizace MAS Svitava a návrh na změnu sídla 

MAS ve stanovách MAS – Vladimír Buchta 

4. Stav dopracování Integrované strategie MAS pro období 2014 – 2020 a předpoklad 

jejího veřejného projednání a schválení valnou hromadou – Vladimír Buchta, Eduard 

Jedlička, Petr Škoda 

5. Organizační záležitosti a návrhy ke schválení: 

A) Návrh na svolání Valné hromady MAS a jejího programu – Eduard Jedlička, 

Vladimír Buchta 

B) Informace o projektu Místní akční plán vzdělávání (MAP) – Stanislava Vaněčková 

C) Návrh na organizační změny v kanceláři MAS (změna vedoucího zaměstnance pro 

realizaci SCLLD a úpravy pracovního zařazení a platů pracovníků kanceláře) 

 

 

Ad 1) Kontrolu usnesení z předcházející schůze Rady, konané 11. srpna 2015 provedl 

předseda spolku Vladimír Buchta. Přijatá usnesení byla splněna.                                             

Usnesení: Rada vzala na vědomí kontrolu usnesení z Rady 11. 8. 2015.  

Ad 2) Předseda předává slovo panu Škodovi, který Radě prezentuje zpracované ex – post 

hodnocení strategického plánu Leader 2008 – 2013. Jedná se o povinnou aktivitu a toto 

hodnocení musí naše MAS předložit do konce roku 2015 na SZIF.                                                

Usnesení:  Rada schválila ex – post hodnocení strategického plánu Leader. 

Ad 3) Předseda informuje Radu o průběhu standardizace. V současné době MAS doložila a 

splnila požadavky uvedené v chybníku a čeká na oficiální potvrzení standardizace formou 

osvědčení, které nám bude uděleno Ministerstvem zemědělství. Dále předseda z důvodu 

změny místa kanceláří, které jsou teď ve Svitavách, navrhuje změnu sídla MAS ve stanovách. 



Tuto změnu musí schválit Valná hromada.                                                                                                   

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 4) Předseda předává slovo panu Jedličkovi, který hovoří o průběhu zpracování naší 

Integrované strategie. Upozorňuje na stále se měnící metodické pokyny a postupy což 

způsobuje neustálé přepracovávání a doplňování již zpracovaných částí strategie. Stále 

sbíráme podklady a náměty od možných žadatelů, aby veškeré potřeby na našem území byly 

zahrnuty ve strategii. Dále pan Jedlička seznamuje Radu s výši jednotlivých alokací a 

možností čerpání dotací z jednotlivých OP. Dokončení strategie by mělo být do konce měsíce 

února. Pak bude následovat veřejné projednání strategie a schválení strategie Valnou 

hromadou. Do 31. 3. 2016 se podá žádost o podporu SCLLD.                                                                                                                                            

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 5a) Pan Jedlička seznamuje Radu s potřebou svolat Valnou hromadu a navrhuje termín 

konání Valné hromady na 15. 12. 2015 ve 14: 00 hodin. Dále radě předkládá návrh programu 

jednání Valné hromady.                                                                                                              

Usneseni: Rada schvaluje svolání Valné hromady na 15. 12. 2015 a návrh programu jednání 

Valné hromady. 

Ad 5b) Předseda předává slovo paní Vaněčkové, která Radu seznamuje s průběhem příprav a 

podáním žádosti o podporu na zpracování Místního akčního plánu vzdělávání.                                                                  

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 5c) Předseda Radě předkládá návrh na organizační změny v kanceláři MAS (změna 

vedoucího zaměstnance pro realizaci SCLLD a úpravy pracovního zařazení a platy pracovníků 

kanceláře).                                                                                                                                      

Usnesení: Rada schvaluje dnem 1. 1. 2016:  

a) jmenování pana Petra Škody, DiS., vedoucím pracovníkem pro realizaci SCLLD MAS 

Svitava z. s. se základním platem 24. 200 Kč. 

b) změnu funkčního zařazení a pracovní náplň pana Eduarda Jedličky na projektového 

manažera s platem 13. 500 Kč při pracovním úvazku 0,6. 

 

Předseda ukončil jednání Rady v 15:00 hodin. 

 

Zapsala: Stanislava Vaněčková 2. 12. 2015 

 

 

Ověřil: Vladimír Buchta 3. 12. 2015        

 


